
  Ruder 10 - Ishøj Bridgeklub  

 

 

Referat af ordinær generalforsamling 7.maj 2018. 

 

 

Dagsorden ifølge vedtægterne: 

 

1. Valg af dirigent. 

 

Ad 1  

Jens Brix blev valgt til dirigent. 

 

2. Formandens beretning ved Erik Dahl. 

 

Ad 2 

Formandens beretning blev enstemmigt vedtaget. 

Beretningen fremlægges på Ruder 10 hjemmeside.  

 

3. Regnskab ved Jan Gjermansen. 

 

Ad 3 

Kassereren gennemgik regnskabet for 2017/2018. 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 

 

Herefter blev budgettet for 2018/2019 gennemgået. 

 

  

4. Indkomne forslag. 

Ad 4 

Der var ikke indkommet forslag fra medlemmerne. 

 

 

 

 

5. Valg af formand for 2 år – (formanden er ikke på valg dette år). 

 

6. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer og 1 bestyrelsessuppleant. 
 



Allan Christiansen, Gunvor Andresen og Jan Gjermansen. Alle modtager genvalg. 

Bestyrelsessuppleant Birgit Toft modtager ikke genvalg. Bestyrelsen foreslår Gitte Dahl. 

 

Ad 6. 

Valg af de 3 bestyrelsesmedlemmer blev enstemmigt vedtaget 

Valgt af bestyrelsessuppleant Gitte Dahl blev enstemmigt vedtaget 

 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

Vera Bukhave er villig til genvalg som revisor 

Hanne Bisgaard er villig til genvalg som revisorsuppleant.  

 

Ad 7.  

Vera Bukhave blev enstemmigt valgt som revisor 

Hanne Bisgaard blev enstemmigt valgt som revisorsuppleant 

 

8. Eventuelt 

Ad.8 

 

Der blev spurgt til den nye udgave af Bridgecentralen, det program vi afvikler vores turneringer på. 

 

Allan Christiansen oplyste, at klubberne pt. kan prøvekøre systemet, og at vi vil teste programmet under 

sommerbridge. 

 

Max Haugaard forespurgte til brug af handicapsystemet i forbindelse med opdeling til holdturnering, mente, 

at det gamle system hvor nr. 1 i den netop afsluttede parturnering danner par med nr. 12 og så fremdeles er 

et bedre system og mere fair. 

Allan Christiansen oplyste, at han ikke var enig, idet han mener at handicapsystemet er mest fair, men at der 

er gode ting ved begge systemer. 

 

Birthe Haugaard oplyste, at man ved en tidligere generalforsamling havde besluttet, at holdene skulle dannes 

nr. 1 mod nr. 12 og nr. 2 mod nr. 11 og så fremdeles. 

 

Bestyrelsen pålægges at finde ud af, om der er en generalforsamlingsbeslutning på ovennævnte, og såfremt 

der findes en sådan, skal turneringsudvalget rettes sig efter denne beslutning. 

(Efterfølgende er der ikke fundet en sådan beslutning.) 

 

Bestyrelsesmedlem Gunvor Andresen takkede kaffedamerne for det store arbejde med kaffebrygning/opvask 

på de enkelte spilledage. (Hanne, Jonna og Vera) Endvidere var der en stor tak til Vera for hendes indkøb af 

kaffe og mælk m.m. så vi kan blive serviceret på hver spilledag. 

 

De medlemmer der har scoret flest mesterpoint(bronzepoint) de enkelte klubdage blev hædret:  

Mandag: Allan Christiansen, tirsdag og onsdag: Tage Christensen og torsdag: Erik Dahl. 


